
 
美國務卿喜萊裏(國會參議員)嚮易沃總裁聖誕節日問候 

 

Happy Holidays  
寄件者： Hillary Clinton  

發送時間：2008年 12月 24日 16:44:07

收件人： dhwang1105@hotmail.com 
 

 

 
                                                                            Hillary Rodham Clinton 

  Dear Ding hua Wang,  
 
I couldn't let this holiday season pass by without taking the time to thank you for all the wonderful support 
you've given me. I've received so many kind messages in the last few weeks, and I can't tell you how much 
your friendship means to me. 
 
As I celebrate the holidays with my family, I'll be thinking about all our wonderful memories from the past 
year. I hope you'll take the time to remember all the things we accomplished together and all the lives we 
touched. 
 
I know that I am forever changed because of the journey you and I shared. It goes without saying that we 
have a lot to look forward to in the coming year. Even in the midst of great challenges here at home and 
around the world, we know change is coming and there is reason to have hope for a brighter future. 
 
Thank you so much for everything, and I hope you have a very happy holiday season!  
 
Sincerely, 

 
Hillary 

https://contribute.hillarycampaign2008.com/contest.html?sc=1988&utm_source=1988&utm_medium=e�
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內  容： 

 

親愛的王鼎華： 

 

在元旦節日到來之際，我不得不急著來感謝您曾給予我的最大幫助！過去幾周

裏，我收到您那麽多的閃光思想，我無法形容您的友情對我來說是多麽地重要！ 

 

當我和家人歡渡佳節時，我想起過去一年裏我們的一切美好記憶。我希望，您花

點時間去記住我們在一起完成的所有事情，我相信我們都將會感動一生！ 

 

我知道，因爲與您共用人生，我總是在不斷改變。不用說，我們在來年有許多期

盼，即使國內和世界各地面臨巨大的挑戰，我們知道正在努力改變，有理由去翹

首期待美好未來！ 

 

謝謝您的一切幫助，祝您節日快樂！ 

 

您的朋友：喜萊裏 


